

Protokoll til styremøte ONSF

Tirsdag 18.03.25 kl.19.00 på Teams

Tilstede: Petrin Eide, Vilja Jeksrud, Solfrid Strand, Sisilie Skråmm, Astrid Wevling, Monica Sæle og Cathrine Heen

Sak 17/25 Godkjenning av innkalling

Vedtak: Innkallingen er godkjent.

Sak 18/25 Godkjenning av protokoll fra styremøte 23. og 24. januar

Protokollen er godkjent.

Sak 6/25 Nettverksmøter 24. og 25. april 2025

Solfrid oppdaterer oss på antall påmeldte. Det er foreløpig ikke så mange. Solfrid har sendt påminning til lokalgruppelederne, Astrid sender til lærere og Cathrine til fag- og ledere. Programmet er oppdatert med to felles forelesere til nettverksmøtene fredag.

Solfrid oppdaterer oss ukentlig fremover.

Sak 14/25 Konferansebyrå

Vilja har sendt forespørsel til fem ulike og har fått svar fra tre. Vilja har forsøkt å sette opp de tre tilbudene i et dokument og presenterer tilbudene. Vilja har hatt teamsmøter med tilbyderne. Det er to som kan være aktuelle og prisene kan sammenlignes med hva vi har i dag..

Petrin har bedt Fjell og Fjord å komme med et tilbud for 2026.

Seminardager for 2026 bør vedtas på lokalgruppeledersamling i april. Cathrine sender en melding på FB til lokalgruppeledere og ber dem diskutere i lokalgruppen.

Sak 43/24 Seminardagene i Harstad 2025

Forelesere

Sak 19/25 Oppdatering dokumenter til nettsiden

Vedtak: oppdaterte dokumenter legges ut på NSF-siden: «Mal årsberetning lokalgrupper ONS 2025», «Retningslinjer æresmedlem ONSF 2025», «Retningslinjer for ildsjel ONSF 2025» og «Utllysning av stipend for 2025». Det er dyrtid og vi blir enig om å ikke lyse ut doktorgradsstipend for 2025.

Vi blir enig om å vente med «Retningslinjer for drift av lokalgrupper ONSF 2025» til de nye retningslinjene for faggrupper fra NSF foreligger. «Retningslinjer for arrangering av seminardager og generalforsamling», «Retningslinjer for nominasjonskomiteen» og «Retningslinjer for vertsgrupper» oppdateres i junimøtet for å kunne fremlegges og godkjennes til GF.

Sak 20/25 Status organisering av lokalgrupper

Vedtak: Landsstyret godkjenner at Harstad og Tromsø blir to lokalgrupper i medlemsregisteret. De har hver sine kontoer/aktivitetsnummer fra før. Petrin har tatt saken opp med SF og vil ta dette videre.

Vedtak: Lokalgruppen i Sogn og Fjordane opprettholdes inntil videre og slås ikke sammen til Vestland. Solfrid formidler til Berit D. Nord.



OPERASJONS-
SYKEPLEIERNE NSF

Vedtak: Lokalgruppen i Aust og Vest Agder er nå sammenslått til Agder. De skal bruke aktivitetsnummeret til tidligere Aust-Agder.

Vedtak: Nord og Sør-Trøndelag ønsker å fortsette som to lokalgrupper, vedtas.

NSF og medlemsregisteret er ikke helt enig med fornøyd med hvordan ONSF har håndtert fylkesstruktur og lokalgrupper. Vi har forsøkt å lytte til medlemmenes ønsker når det gjelder organisering av lokalgruppene. Fylkene og retningslinjene fra NSF har endret seg siden vi startet prosessen i 2019.

Sak 21/25 Internasjonalt samarbeid

EORNA

Cathrine har deltatt på strategimøte i Berlin. Planleggingen av kongressen i Debrovnik 2026 er i gang. Kongressiden med call for abstracts ble lansert i dag [EORNA 2026](#). Det ble også snakket om hvilke andre områder EORNA bør satse på fremover.

NORNA

Astrid har deltatt på styremøte i København.

Sverige og Grønland er nye medlemmer.

Kongressen på Island var tema. Hver av landene har fått oppgaver, flyer, flagg, roll upp, skilt med NORNA Board (ONSF) og godis. Konferansen og call for abstracts må promotes i landene. ONSF må bidra med promotering av «call for abstracts» og deltagelse på kongressen.

NORNA skal fasilitetere for lærernetverk i Norden.

Logoer må oppdateres.

Sak 22/25 Orienteringssaker

Promoteringsutstyr. Solfrid har laget et dokument vi kan bruke på lokalgruppeledersamlingen for å velge hvilke produkter med pris medlemmene kan bestille med ONSF logo.

Petrin har deltatt to dager på SF.

Medlemsregisteret sine sider oppdateres og er nye. Tilbakemeldingene på hvordan de fungerer er delte.

Møter med departementet som gjelder spesialistgodkjenningen. Det ble foreslått en SIS-ordning (som LIS-for leger). Prosessen går veldig sent.

Petrin ønsker å sende et brev til departementet og spørsmål om utdanningen, avklaring på ansvar og be om en risikovurdering av ny videreutdanning for helsefagarbeiderne. Hvem skal lære opp og veilede en ny gruppe på operasjonsstua?

Inspira

Det er noen penger igjen etter skriveseminaret. Det skal være et møte hvor det skal planlegges hva de skal brukes til. Nytt skriveseminar hvor deltagerne kanskje må dekke reiseutgifter?

Det skal være et møte med inspira-kontakter og faggruppeledere angående avtaler for de ulike oppgavene, vervene og betingelser som honorar ol.

Nominasjon

Petrin har spurt litt rundt når hun har reist. Mange er bekymret for at store deler av styret skal byttes ut. Petrin tar kontakt med leder av nominasjonskomiteen om status.

Nominasjonskomiteen er invitert på lokalgruppeledersamling.



OPERASJONS-
SYKEPLEIERNE NSF